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Protokół I]r 212025

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej odbytego
w dniu 16 maja 2025 roku.

Ad pkt 1.

Posiedzenie Komisjt otworzyła PrzewodnrcząCa Anna Budzińska witając
na wstępie wszystkich członków.
Stwierdziła, ie na stan 5 cztonkow zgodnie z list4 obecności w posiedzeniu
udział bierze 5 radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych
decyzii.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Następnie Przewodnicz4ca Komisj i powitała:

- Ktzysztofa Bajora - Z-cęWojta Gminy Fałków'
- Annę Wajnberger - Skarbnika Gminy Fałków,
- Piotra Gonerkę - Przewodnicz4cego Rady Gminy.

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 2.

Przewodnrczqca Komisji zapoznata zebranych Z proponowanym
porzędkiem posiedzenla. Do porz4dku nie wniesiono innych uwag i został on
j edno gło ś nie przyj ęty w następuj 4cym brzmieniu :

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.
2 . P ruyjęcie porz4dku posiedzenia.
3. Wypracowanie opinii w sprawie wykonania budzetu Gminy Fałków za2024

rok oraz udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy.
4. Wnioski t zapytania, sprawy róŻnę.
5 . Zakonczęnle po siedzenia.
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Ad pkt 3.

W tym punkcie Prowadzqca udzięliła głosu Skarbnik Gminy Fałków
Annie Wajnberger, która omówiła sprawozdanie z wykonania Budzetu Gminy
Fałków za 2024 rok oraz odczytała Uchwałę nr 5612025 VI Składu
orzekajqcego Regionalnej Izby obrachunkowej w Kielcach z dnia 9 kwietnia
2025 roku w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budzetu Gminy
Fałków zaf024 rokwrazztnformację o stanie mienia komunalnego.
Pani Skarbnik poinformowała, ze wszystkie dokumenty zostały opublikowane
w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie naszej gminy w zakładce,,Budzet
2024".
W dyskusji nad przedstawionymi dokumentami jako pierwszy zabrat głos radny
Jarosław Kaczmarek, który złoŻył WraĄr uznania do sposobu wydatków
brrdzetowych w ramach inwestycji wykonanych w f024 roku. Podkreślił dobrą
wspótpracę naszej Gminy zprzedstawicielami poprzedniej władzy,ktorzy nosz4
tytuł Przyjacioł Gminy Fałków tj, posła Krzysztofa Lipca i profesora Sebastiana
Skuzę. Podziękował zapomoc w unowocześnianiu naszej małej ojczyzny.
Podziękował za owoce pracy pani Skarbnik Annie Wajnberger i Panu Wójtowi
Henrykowi Koniecznemu. Podziękowania za Wrazy uznanla złoĘł tęi
Przewodnicz4cy rady Gminy Piotr Gonerka oraz Przewodnicząca Kolnisji
Rewizyjnej Anna Budzińska. Komisja jednomyślnie stwierdziła, ze zarówno
dochody jak i wydatki w Budzecie Gminy Fałków Za 2024 rok zostaty
prawidłowo zrea|izowane. Wobec powyŻszego Komisja jednomyślnie vłydała
pozytywn4 opinię w sprawie wykonania Budzetu Gminy Fałków za 2024 rok
oraz w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła wniosek w sprawie
udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Fałków. Wniosek, protokół
z głosowania wniosku Komisji w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi
Gminy Fałków oraz oplnia w sprawie wykonania Budżetu Gminy za 2024 rok
stanowię załącznikNr 3 do protokółu.

Ad pkt 4.

W tym punkcie głos zabrał radny, a zarazem Przewodniczqcy Rady
Gminy Piotr Gonerka, który poinformował, że pod koniec miesi4ca maja
planowana jest sesja Rady Gminy, około 13 Qzęrwea wspólne posiedzenie
wszystkich komisji, a 18 częrwca sesja absolutoryjna.

Nie było innych wolnych wniosków w czasie posiedzenia Komisji.



Ad pkt 5.

W zwlqzku ze zrealtzowaniem porzędku posiedzenia Przewodnicząca
Komisj i podziękow ała wszystkim za udział i zartknęła posiedzenie Komisj i.

Na tym protokół zakończono.

Protokółowała:
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